
Изјава високог представника и
специјалног  представника  ЕУ,
Мирослава  Лајчака,  поводом
усвајања  закона  о  реформи
полиције  у  Представничком
дому БиХ
Поздрављам  данашње  усвајање  закона  о  реформи  полиције  у
Представничком дому Парламента БиХ.

Желим  да  честитам  свима  који  су  напорно  радили  како  би
постигли  компромис  неопходан  за  бољу  будућност  Босне  и
Херцеговине и свих њених грађана.

Веђина непосредно бираних посланика је подржала ове законе.
Сада очекујем да и Дом народа БиХ усвоји ову легислативу како
би земља, напокон, могла кренути напријед.

Сигуран сам да ће то омогућити Европској комисији да размотри
препоруку  да  Босна  и  Херцеговина  потпиеше  Споразум  о
стабилизацији и придруживању са Европском унијом у наредних
неколико седмица.
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